

## 第二十週 學校聯絡事項

- 一、3/3 因 Black Mountain Middle School 舉辦活動，學校放假一週，3/10 恢復上課。
- 二、3/10 將舉行第二學期期中考，請提醒學生們多多複習及早準備。
- 三、3/17(上午班: 9:40am 在小禮堂；下午班: 1:40pm 在辦公室 703) 將舉辦第二學期家長大會，會中將頒發園遊會各獎項: 最佳銷售，最佳攤位布置，和最高預售等獎項。請家長踴躍出席。
- 四、3/10 將舉行第四次學生商店。
- 五、中文 SAT 模擬考將於北郡文教中心舉行，請報名的同學 2/24, 到辦公室 (#703) 領取准考證。  
並記得考試當天攜帶准考證及文具用品，準時報到。  
日期 & 時間: 3/4, 星期日, 1:30pm Check-In  
地點: 北郡文教中心, 9888 Carroll Centre Rd., Suite 122, San Diego 92126
- 六、詩詞朗誦比賽由即日起開始接受網上報名, <https://goo.gl/forms/oyhu5kJURxdbehm83>, 比賽辦法及詩詞請洽各班老師或於星期六之後至學校網站 <http://www.northcountychineseschool.org> 下載。3/17, 9pm 報名截止。3/24 抽籤, 3/31 比賽。請注意, 這是全天的比賽。比賽相關問題請聯絡召集人: 李文琳女士 [nccs.Poetry@gmail.com](mailto:nccs.Poetry@gmail.com) 或教務組 [Contest@NorthCountyChineseSchool.org](mailto:Contest@NorthCountyChineseSchool.org)
- 七、聖地牙哥中國館作文比賽已開始報名, 收件及截止日期為 4/13 (以郵戳為憑), 比賽辦法及報名表請至學校網頁下載 <http://www.northcountychineseschool.org>
- 八、學校目前正在招募 2018-19 學年度校內各項比賽 (寫字、演講、朗誦/朗讀、卡拉 OK 歌唱) 召集人, 歡迎有興趣的家長與教務組 [Contest@NorthCountyChieseSchool.org](mailto:Contest@NorthCountyChieseSchool.org) 聯繫。也非常歡迎家長提供意見及籌辦新活動。
- 九、本學年度結業典禮將於 5/19, 下午 1~4pm (預演時間暫定為 11am~1pm) 於 Canyon Crest Academy 舉行。
- 十、請班媽班爸把園遊會攤位花費申請表連同收據一併交到家長會, 02/24 是最後一天。3/10 請班代表到辦公室家長會處領取園遊會退費。
- 十一、3/24 家長座談會 "State & Federal Assistance Program for Medicare" 上午 9:45 - 11:00, 706 教室。  
3/24 暑期班, 學分班座談會 上午 11:15-12:30, 下午 1:45-3:00。
- 十二、在校生獎學金之申請資格: 凡已在中文學校滿九、十、十一或十二年以上 (不限只在北郡) 的本校學生 (其他詳細規定請參考申請表)。每人每年限申請一個獎項。即日起開始申請, 申請辦法將於 2/4 公布於學校網頁 <http://www.northcountychineseschool.org/>。申請截止 3/24。將於 5/19 結業典中頒獎。
- 十三、提供給本屆畢業生的 Cenzone Tech 新種科技公司獎學金即日起接受申請; 申請資格: 今年在北郡就讀的美國學校十二年級生 (其他詳細規定請參考申請表)。每人每年限申請一個獎項。即日起開始申請, 申請辦法將於 2/4 公布於學校網頁 <http://www.northcountychineseschool.org>  
申請截止日 3/24。將於 5/19 畢業典禮中頒獎。
- 十四、南加州中文學校聯合會 2018 年成語及常用詞語比賽將於 4/8 (星期日) 在洛杉磯華僑文教中心 (9443 Telstar Ave. El Monte, CA 91731) 舉行, 3/18 報名截止。比賽辦法請至學校網頁查詢 <http://www.northcountychineseschool.org>。
- 十五、聖地牙哥中華科工會聯合發起為花蓮震災捐款活動, 捐款方式請聯絡 SDCASEA board directors (黃莉莉 [lily.spacelink@gmail.com](mailto:lily.spacelink@gmail.com), 傅家康 [Jack fu\\_1@yahoo.com](mailto:Jack_fu_1@yahoo.com), 黃永濼 [jayhwang2000@gmail.com](mailto:jayhwang2000@gmail.com))。
- 十六、請再三提醒同學, 不要動教室裡的東西, 不要進教室裡的小房間。下課時, 若老師不在教室內, 請同學們到教室外休息。

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_

家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_

Weekly Bulletin:

2/24/2018

1. No school on 3/3 due to activity held at BMMS, classes will resume on 3/10.
2. The 2<sup>nd</sup> semester Midterm Exam will take place on 3/10. Please remind your student to prepare for the test.
3. 3/17 the 2<sup>nd</sup> semester PTA meeting will be held at Little Theater at 9:40am for AM session, and in room 703 at 1:40pm for PM session. PTA will award Carnival winning classes.
4. 3/10 Student Store.
5. If you registered the SAT Mock Test, please come to office (#703) on 2/24 to pick up your Test ID card. Please remember to bring the Test ID card, pencils, and eraser with you on 3/4.  
The Chinese SAT Mock Test will be held on Saturday 3/4 (Check-in time 1:30pm) at SDCCA Learning Center (9888 Carroll Centre Rd. Suite 122, San Diego 92126). Students, please arrive on time.
6. The Poetry Recital Contest online registration (<https://goo.gl/forms/oyhu5kJURxdbehm83>) starts now. Please ask your teacher or visit <http://www.northcountychineseschool.org/> for rules and poems. The deadline for registration is 3/17, 9pm. The date for draw lots is 3/24. The contest date is on 3/31 (NOTE: this is a WHOLE day event). Please direct your question(s) to Mrs. Weilin Lee <[nccs.Poetry@gmail.com](mailto:nccs.Poetry@gmail.com)> and/or Academic Department <[Contest@NorthCountyChineseSchool.org](mailto:Contest@NorthCountyChineseSchool.org)>.
7. The Essay Contest sponsored by the House of China has started accepting applications. The deadline is 4/13. Please download the registration form and contest rules at school web site <http://www.northcountychineseschool.org/>.
8. **Calling ALL PARENTS!!** All school wide contests (Writing, Speech, Poetry Recital, Karaoke Singing Contests) will be conducted by "Contest Committee" formed by parents in 2018-19 school year. Parents are strongly encouraged to participate and form the committee for various contests or any new contest/event. If you are interested or want to learn more, please email [Contest@NorthCountyChineseSchool.org](mailto:Contest@NorthCountyChineseSchool.org) for more details.
9. The End-of-Year ceremony will be held at Canyon Crest Academy this year on 5/19/2017, 1~4pm (rehearsal time 11am~1pm).
10. 02/24 is the last day for room parents to turn in the reimbursement forms and receipts. You can pick up the reimbursement check on 03/10.
11. 3/24 Parent Workshop " State & Federal Assistance Program for Medicare", Room 706 from 9:45am - 11:00am. Credit Class and Summer camp seminar at 11:15am-12:30pm (AM class) and 1:45-3:00pm (PM class).
12. If you have attended Chinese School for 9 years or more (including other Chinese schools), you are eligible for a scholarship. There is a limit of one application per student per year. **Application deadline is 3/24**. Detailed information will be posted on school web site <http://www.northcountychineseschool.org/> on 2/4. Scholarship will be awarded at the End-of-Year Ceremony on 5/19.
13. The scholarship offered by Cenzone Tech Inc. is now open for application. Qualification: North County Chinese School students who are also seniors at their local high schools. Detailed information will be posted on school web site <http://www.northcountychineseschool.org/> on 2/4. One scholarship application per student per year only. Application form can be picked up at school or downloaded from school web site. Deadline: 3/24. Scholarship will be awarded at the End-of-Year Ceremony on 5/19.
14. Southern California Council of Chinese School is hosting the Idiom contest on 4/8. Last day to register for competition is 3/18. Please download the registration form and contest rules at school web site <http://www.northcountychineseschool.org/>.
15. SDCASEA is coordinating the donation for the recent devastating earthquake in Hua Lien. Please contact SDCASEA board directors Lily Huang @ [lily.spacelink@gmail.com](mailto:lily.spacelink@gmail.com), Jack Fu @ [Jack\\_fu\\_1@yahoo.com](mailto:Jack_fu_1@yahoo.com), and Jay Hwang @ [jayhwang2000@gmail.com](mailto:jayhwang2000@gmail.com) for donation detail.
16. Students please don't touch anything in the classroom and do not go into adjoining prep rooms in the 700 building. During recess, please don't stay in classroom when teacher is not present.

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_

家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_